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خرجالمدينة الصناعية بال

الرياض-طريق الدمام

ئيسية في يتميز الموقع بسهولة الوصول إليه من الموانئ الر
اضالمنطقة الشرقية دون الحاجة للدخول إلى مدينة الري

طريق الخليج الدولي
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راض ي يستهدف المشروع تطوير أرض خام صناعية بمحافظة الدلم جنوب منطقة الرياض، ومن ثم استثمار ال 
دعوم بمستهدفات رؤية وذلك للاستفادة من الطلب المتنامي على الراض ي الصناعية الم, المطورة بالبيع والتأجير والبناء

دقائق ( 10)فة حيث تتميز الرض بقربها من محاور النقل الرئيسية، وبموقعها المميز والذي يبعد مسا. م2030المملكة 
.الله الحيوي والتجاري وسط مدينة الخرج دقيقة عن طريق الملك عبد( 15)عن صناعية الخرج، و

مكننا استغلال بحيث ي. كما تتميز الرض بوفرة كميات كبيرة من مادة الرمل الحمر ذات القيمة الاقتصادية العالية
.هذه الموارد الطبيعية بشكل فعال من خلال بيع الرمل، بالتالي تحقيق إيرادات مالية إضافية

لمحة عن المشروع 



هيكلة تمويل المشروع

حجم الصندوق 
مليون ريال  710

التمويل 
مليون ريال 475

رأس المال
مليون ريال 235

نموذج عمل الصندوق 

 التخارجالتطوير والبيع  الاستحواذ       

المستثمر
94.75%

شراء الأرض
مليون ريال175

(المطور )الجادة الأولى 
5.25%

التطوير
مليون ريال300
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Legal Disclaimer

By viewing this document, you irrevocably agree to be bound by the following terms: افق على الالتزام بالشروط التالية :باطلاعك على هذا المستند، فإنك تو

The information provided in these slides and any written or verbal accompanying communication regarding or by 

First Avenue for Real Estate Development Co. (the “Company”) or relating to these slides or the earnings call 

(collectively, the “Information”) is provided for information purposes only. The Information is qualified in its 

entirety by the information contained in the Company’s financial statements, annual board reports and 

announcements of the Saudi Exchange.

أو"(الشركة)"العقاري للتطويرالولىالجادةبشركةيتعلقمصاحبشفهيأوخطيتواصلوأيالتقديميالعرضهذافيالمضمنةالمعلوماتإن
 إليهاويشار)التقديميالعرضبهذامتعلقأوعنهاصادر

 
مجملهافيخضعوتفقط،توعويةلهدافتوفيرهاتم"(المعلومات"بـيليفيمامجتمعة

.السعوديةتداول موقععلىالشركةوإعلاناتالسنويةالإدارةمجلسوتقاريرللشركةالماليةالبياناتفيالواردةللمعلومات

The Information does not purport to be full, accurate or complete. No reliance may be placed for any purpose on the 

Information or its accuracy, fairness or completeness. It is not the intention to provide, and you may not rely on the 

Information as providing, a complete or comprehensive analysis of the Company’s financial or trading position or 

prospects.

غرضليهااكتمالأوعدالتهاأودقتهاأوالمعلوماتعلىالاعتماديجوز ولاصحيحة،أودقيقةأوكاملةأنهابافتراضمقدمةليستالمعلوماتإن
.الغرضلهذاعليهاالاعتماديجوز ولاللشركة،التجاري أوالماليللوضعشاملأوكاملتحليلتوفيرمنهاالهدفوليس.كان

Neither the Company nor any of its directors, officers, employees,  agents, affiliates or subsidiaries accept any 

responsibility or liability whatsoever (whether in contract, tort or otherwise) for, or guarantee or give any explicit or 

implicit warranty, representation or undertaking, as to, the accuracy,  fairness or completeness of any of the 

Information, and disclaims all liability and responsibility for any loss or damage  (including in respect of direct, 

indirect or consequential loss or damage) caused by any action taken or not taken as a  result, or on the basis, of the 

Information or otherwise arising in connection therewith. 

نوعأيمنالتزاموأمسؤوليةأيلهاالتابعةالشركاتأوتابعيهاأووكلائهاأوموظفيهاأومسؤوليهاأوإدارتهامجلسأعضاءمنأيأوالشركةتقبللا
اأكانسواء  ) المعلومات،مالاكتأوعدالةأوبدقةيتعلقفيماضمني،أوصريحتعهدأوضمانأيتقدمولا(غيرهاأوتقصيريةمسؤوليةأوتعاقدي 

خلي
ُ
أيعنالناجم(التبعيأوالمباشرغيرأوالمباشرالضرر أوبالخسارةيتعلقماذلكفيبما)ضرر أوخسارةأيعنمسؤوليةأيمننفسهاوت

.بالمعلوماتيتعلقفيماينشأآخرأمرأيأوالمعلوماتعلىبناء  اتخاذهعنالعدول أواتخاذهتمإجراء

The Information contains forward-looking statements. These statements may include, without limitation, any 

statements preceded by, followed by or including words such as “target,” “believe,” “expect,” “aim,” “intend,” 

“may,” “anticipate,” “estimate,” “plan,” “project,” “will,” “can have,” “likely,” “should,” “would,” “could”, 

“continue”, “forward” and other words and terms of similar meaning or the negative thereof. Such forward-looking 

statements are based on numerous assumptions and cannot be ascertained, as they involve known and unknown risks, 

uncertainties and other factors within or beyond the Company’s control that could cause the Company’s actual 

results, performance or achievements to be materially different from the expected results, performance, or 

achievements expressed or implied by such forward-looking statements. Reliance should not be placed on such 

forward-looking statements, and the Company, its directors, officers, employees, agents, affiliates and subsidiaries 

shall not be liable for any direct or indirect loss or damage that any person may incur due to their reliance on the 

forward-looking statements.

أومتبوعةأووقةمسبعباراتأيالحصر،لاالمثالسبيلعلىالإفادات،هذهتتضمنقد.استشرافيةأومستقبليةإفاداتعلىالمعلوماتتحتوي 
أو،"قد"أو،"يسعى"أو،"يعتقد"أو،"متوقع"أو،"سوف"أو،"يخطط"أو،"ينوي "أو،"يقدر"أو،"يهدف"أو،"يتوقع"مثلكلماتتتضمن

منالعديدإلىقبليةالمستالإفاداتهذهتستند.منهاالنفيأوالمماثلالمعنىذاتوالمصطلحاتالكلماتمنوغيرها"ينبغي"أو،"يمكن"أو،"سيكون "
قدوالتيارجهاخأوالشركةسيطرةفيأخرى وعواملوشكوكمعروفةوغيرمعروفةمخاطرعلىتنطوي أنهاحيثمنهاالتأكديمكنولاالافتراضات،

اإنجازاتهاأوأدائهاأوللشركةالفعليةالنتائجاختلاففيتتسبب
 
ااختلاف فيالضمنيةأوعنهاالمعبرةالمتوقعالإنجازاتأوالداءأوالنتائجعنجوهري 

وموظفوهاولوهاومسؤإدارتهامجلسوأعضاءالشركةتكون ولنالمستقبلية،الإفاداتهذهمثلعلىالاعتمادعدميجب.المستقبليةالإفاداتهذه
لإفاداتاهذهعلىاعتمادهبسببشخصليمباشرغيرأومباشرضرر أوخسارةأيعنمسؤولينلهاالتابعةوالشركاتوتابعيهاووكلاؤها

.المستقبلية

The Information, including but not limited to forward-looking statements, applies only as of the date it speaks and is 

not intended to give any assurances as to future results. The Company will not update, correct or revise the 

Information, including any financial data or forward-looking statements, as a result of new information, future events 

or otherwise, unless required by applicable law or regulation. 

اتقدمولاتاريخهافيكماالمستقبلية،الإفاداتالحصرلاالمثالسبيلعلىذلكفيبماالمعلومات،تنطبق تقومولن.المستقبليةنتائجالبشأنضمان 
 سواء  مستقبلية،إفاداتأوماليةبياناتأيذلكفيبماالمعلومات،تصحيحأومراجعةأوبتحديثالشركة

 
أحداثأويدةجدلمعلوماتنتيجة

اذلكيكنلمماذلك،غيرأومستقبلية .بهاالمعمول اللوائحأوالنظامبموجبمطلوب 

No person should construe the Information as financial, tax or investment advice, and all readers should consult a 

licensed adviser to assist them in understanding the content of the Information as needed.

مرخصارمستشاستشارةالقرّاءجميععلىويجباستثمارية،أوضريبيةأوماليةاستشارةأنهاعلىالمعلوماتتفسيرشخصلييجوز لا
.الحاجةحسبالمعلوماتمحتوى فهمفيلمساعدتهم



IR@the1stavenue.com

www.the1stavenue.com.sa
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